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I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW 

DZIELNICA ŁĘKNICE 

 

Miejsce: Zespół Szkół nr 4 (SP nr 13) ul. Łęknice 35 

Data i godzina: 24.05.2018 r o godz. 17:00 

Prowadzący: Piotr Badoń 

Liczba uczestników: 13 

 

Liczba zgłoszonych pomysłów: 11 

Link do mapy pomysłów (mapa diagnozy): 

https://www.google.com/maps/d/edit?mid=1cEjllsRPSAdBsG56yxJj0OQPKQk&ll=50.347219

09550905%2C19.212403021025125&z=19 

Link do oceny pomysłów: https://docs.google.com/spreadsheets/d/10CtvFLX_-

6PJBQaumSd5sPyxGQwm18ufgvNE2ZN7pA0/edit#gid=0 

 
Przebieg spotkania: 

Animator zaprezentował zgłoszone pomysły. Przedstawił mieszkańcom zalety i wady 

realizacji każdego z nich oraz doprecyzował: z autorem pomysłu “Ogrodzenie terenu” cel 

realizacji pomysłu (ochrona zasadzonej na skwerze roślinności), z autorem pomysłu 

“Wymiana podłoża pod urządzeniami” na jaką inną nawierzchnię powinna zostać 

wymieniona istniejąca nawierzchnia, z autorami pomysłów “Strefowy plac zabaw” i 

“Modernizacja placu zabaw” sposób, w jaki plac zabaw powinien zostać zmodernizowany i 

zmieniony, z uczestnikami spotkania, ponieważ autor był nieobecny, sposób stworzenia 

miejsc parkingowych przedstawionych w pomyśle “Dodatkowe miejsca parkingowe jako 

uzupełnienie istniejącej infrastruktury osiedlowej”. Animator poprosił autora pomysłu 

dotyczącego doposażenia filii biblioteki o 

przygotowanie informacji na kolejne spotkanie, 

w jaki sposób dokładnie zostałyby wydane 

środki. 

Po spotkaniu mieszkańcy wraz z animatorem 

udali się na spacer badawczy, podczas którego 

uzgodnili, w jakie miejsce zostanie przeniesiony 

słup ogłoszeniowy, który ustawiono na 

centralnym skwerze w dzielnicy zgodnie z 

zeszłorocznym projektem "Czym żyje miasto". 

Kolejne spotkanie odbędzie się w czerwcu. 
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Animator kieruje pytania do Urzędu: 

● Autor pomysłu "Bezpieczna droga do szkoły" poprosił animatora o sprawdzenie, czy 

do pomysłu można dołączyć chodnik 

pomiędzy placem zabaw i boiskami.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Następne spotkanie – 14.06.2018 

 


